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Niels Bjørn Warring 
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Daniel Schjerning  
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Ca. tid Pu
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  Referat        

17.00  0 Godkendelse af 

dagsordenen. 

 

 

Dagsordenen er godkendt 

med tilføjelse af mobilpolitikken  

 

17.00 0 Præsentation af Bjarke Bjarke præsenter sig selv for 

bestyrelsen og fortæller lidt om 

hans første 1½ uge, samt hvad 

han forventer han 

primæropgaver bliver. 

 

17.15 1. Drøftelse om information 

mv. fra SFO  

Maria deltager på punktet. 

 

Punktet bortfalder som punkt, 

da Maria er syg. 

Der gives dog en kort 

orientering om indholdet. 

 

Der er kommet henvendelser 

fra enkelte forældre om 

kommunikation ift. mini-sfo og 

aktiviteter i løbet af dagen. 

Punktet tages op igen, når 

MAB kan deltage. 

17.30 2. Orientering om 

skoleudviklingssamtalen d.6. 

juni 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evaluering af mobilpolitikken 

Pernille orienterer om skolens 

indsatsområder for de 

kommende år, og de ønske 

der er til udvikling af skolen på 

flere planer, og bestyrelsen 

spørger in til de forskellige 

elementer. 

 

Vi aftaler, at bestyrelsen på 

første møde efter 

sommerferien får en 

rundvisning på skolen for ved 

selvsyn at se, hvordan de 

forskellige lokaler ser, og hvor 

der er potentiale for udvikling, 

nytænkning og renovering. 

 

Mette har udarbejdet teksten 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering om 

fagfordelingen og status på 

skemaer 

til en survey til godkendelse i 

bestyrelsen.  

Der er debat i bestyrelsen om, 

hvad skal vi bruge data til, og i 

hvilken form vil vi i givet fald 

forsøge at indsamle den. 

Ideen kunne også være en 

temaaften for forældrene 

arrangeret af bestyrelsen. 

Rigtig god dialog mellem 

deltagerne om, hvordan og 

hvorledes og i hvilken grad 

ordningen eventuel skal 

fastholdes eller ændres. 

Bestyrelsens beslutning bliver, 

at man undersøger en 

mulighed for at lave en survey 

blandt forældre. Desuden 

peges der på muligheden for 

at vende det på 

forældremøder. 

Anders sørger for, JØ tager det 

op i elevrådet. 

HLJ og PH indsamler feed back 

fra personalet. 

 

Fagfordelingen er stort set på 

plads, og skemaet er ved at 

blive lagt. 

Vi håber på at være i mål med 

skemaerne i slutningen af 

denne uge eller mandag i 

kommende uge. Herefter skal 

de præsenteres for lærerne for 

at sikre, der ikke er fejl i dem. 

Slutteligt vil de blive sendt ud til 

alle forældre og elever – 

forhåbentligt fredag i 

kommende uge. 

 

18.00 3. Opsamling på året og 

planlægning 

skolebestyrelsens arbejde 

kommende år: Årshjul 

 

Udskydes til kommende møde 

 

Skolebestyrelsesmøderne 

afholdes i kommende skoleår 

på ugedagene tirsdag, 

onsdag, torsdag. 



Kl.18.45 4.  

 

Der er fuld gang i 

fodboldturneringen. 

Der afholdes 

ansættelsessamtaler på 

fredag. 

 

Pernille fortæller om det 

meget høje arbejdstempo, der 

er lige nu på ledelsesplan. Det 

resulterer i, det kan være 

vanskeligt at nå at få besvaret 

fx mails inden for tre dage. 

Vi bestræber os på at tage os 

af børnene. De er det 

vigtigste. 

Vi forsøger at planlægge lidt 

længere frem – tre år, i stedet 

for kun ét. Det skulle gerne 

give ro på den lidt længere 

bane. 

Vi forsøger også at få 

optimeret vores hjemmeside 

og sikre, at informationerne er 

korrekt.  

Det kunne være en god idé 

med en instruks til nye 

bestyrelsesmedlemmer om, 

hvordan rammen for arbejdet i 

skolebestyrelsen skal være. 

Det kunne være en god idé 

ved skolestart at informere 

forældrene om både kiss and 

ride og parkering om 

morgenen. 

 

 Niels Warring     Pernille Holmberg 


